
شاید غلو نکرده باشیم که اگر بگوییم امانتداری زیباترین خصلت مخلوق در پیشگاه خالق 
عالم است و تمام مخلوقات عالم با امانتداری خود نزد خالق امتحان می شوند . امانتداری در 
برابر تمام یک یک از اعضاء بدن و جسمی که خداوند متعال در آن از از روح خویش دمیده 
تا امانتداری نسبت به گذراندن عمر و مهلتی که خداوند عزوجل به تمام ما انسانها برای 
بندگی خویش عطا نموده ،  تا امانتداری نسبت به مال و فرزند و همسر و نعمتهای بی شمار 
خود که همه این نعمتها را در چه مسیری و برای چه هدفی استفاده و مصرف می نمائیم ؟ 
آیا تا به حال نسبت به همه این نعمت ها که خداوند در اختیار ما بندگان گمارده ، فکر کرده 
ایم ؟ آیا به این باور رسیده ایم که همه جان و مال و زن و فرزند امانتی و امتحانی هستند 
در این دنیای فانی ؟ آیا نسبت به مال و جان و مقام و قدرت خود به خوبی امانت داری 
کرده ایم ؟ یا وقتی جایگاه و منصب و ثروتی را بدست آوردیم به کلی همه چیز را فراموش 
کرده و همانند تشنه ای که به سرابی رسیده در پی آن بیشتر دویده و از آگاهی خدا و خشم 

خدا نسبت به بندگانش غافل می شویم !!!؟ 
این روزها شاید اگر بگوییم که نه تحریمها و نه کمبود ها و نه فشارها و تهدیدات دشمن 
و مشکلات اقتصادی هیچ یک از این ها باعث دلسردی و ناامیدی مردم نمی شود گزافه 
نگفته باشیم ، چون مردم ایران زمین با این نامهربانی ها و ظلم ها و جنایات دشمنان نسبت 
به این آب و خاک ناآشنا و غریبه نیستند ولی آن چیزی که این مردم غیور و انقلابی را دل 
نگران و ناراحت می کند خیانت در امانت یکسری از مسئولین و مدیران در نظام جمهوری 
اسلامی است !!! اغلب این افراد با رأی و و اعتماد این مردم مظلوم به این پست و مقام 
های تمام شــدنی رسیده اند و مطمناً اخباری چون رشوه ، اختلاس ، خیانت در امانت و 
دزدی دل مردم رنج کشیده را به درد می آورد . هیچ گاه نصایح آن یار سفر کرده ، معمار 

انقلاب ، حضرت امام روح الله را فراموش نکنیم ، آنجا که فرمودند :
» شما بیایید احکام الهی را اجرا کنید. باید قوانینی وضع بشود که حقوق محرومین و فقرا 

به آنها بازگردانده شود این وظیفه شماست... ) صحیفه امام ج ۱۴ ص ۳۰۳ و ۳۰۴(
» نسل به نسل و سینه به سینه شرافت و اعتبار پیشتازان این نهضت مقدس و جنگ فقر 
و غنا محفوظ بماند و باید سعی شود تا تازه از راه رسیده ها و دین به دنیافروشان چهره 
کفرزدایی و فقرستیزی روشن انقلاب ما را خدشه دار نکنند و لکه ننگ دفاع از مرفهین بی 

خبر از خدا را بر دامن مسئولین نچسبانند... « ) صحیفه امام ج ۲۰ ص ۳۳۳ (
» خدا نیاورد آن روزی را که سیاست ما و سیاست مسئولین کشور ما پشت کردن به دفاع 
از محرومین و رو آوردن به حمایت از ســرمایه دارها گردد و اغنیا و ثروتمندان از اعتبار و 
عنایت بیشتری برخوردار شوند. معاذالله که این با سیره و روش انبیا و امیرالمومنین و ائمه 

معصومین )ع( سازگار نیست. « ) صحیفه امام ج ۲۰ ص ۳۴۲ ( 
 رهبر دلسوز و بصیرمان حضرت امام خامنه ای ، با انتقاد از حرف زدن های مکرر و بی عملی 
در مقابله با فساد های مالی که باعث بدبینی مردم نسبت به انقلاب می شود هشدار داده 

و تأکید فرموده اند : 
» حرف زدن درباره فســاد فایده ای ندارد با »دزد دزد« گفتن ، دزد از ســرقت دست بر 
نمی دارد باید جلوی او را گرفت. مسئولان کشور، روزنامه نیستند که مدام راجع به فساد 
حرف بزنند آنها باید وارد عمل شــوند و جلوی فساد را به معنای واقعی کلمه بگیرند. «  
معظم له پیش از این نیز بارها با اشاره به فرمان هشت ماده ای مبارزه با مفاسد اقتصادی 
که در سال ۱۳۸۰ به سران قوا ابلاغ شده است، از مسئولین اقدام عملی در این زمینه را 

مطالبه کرده و فرمودند : 
» امروز اگر شعار مبارزه با فساد مالی و اقتصادی داده می شود، هر کس پیرو امیرالمؤمنین 
است، باید از این شعار پیروی کند... هر کسی به معنای واقعی کلمه، دنبال صلاح و اصلاح 
است، باید دنبال این کار، حرکت کند ..... مبارزه با فساد، یکی از پایه های اصلی حکومت 
و نظام اسلامی است... این روش امیرالمؤمنین است ...... دستگاه های مسؤول - اعم از 
قوه قضائیه یا قوه مجریه یا قوه مقننه - خود را موظف بدانند این شعار را تحقق بخشند... 

نگذارند در حد یک شعار توخالی و یک لفاظی، باقی بماند.....هیچ چیز مردم را به قدر این 
خوشحال نمی کند که نظام جمهوری اسلامی در راه احقاق حق عامه مردم، با زورگوها و 

مفسدها و زیاده خواه ها و مفت خوارها مقابله کند . «
آنان که با شعار »مردم سالاری « خواست مردم را یدک می کشند ، بدانند که بالاترین 
خواسته ملت ایران مبارزه با مفســدان مالی و اقتصادی است . چه کسی می پذیرد که 
تعدادی با ســوء استفاده از موقعیت شغلی ای که مردم برای آنان فراهم ساخته اند، بیت 
المال مسلمین را به یغما ببرند و عده ای از همان مردم در زیر ضربات ناداری و فقر درحال 
جان دادن باشند؟ !ملت ایران دست کسی را می بوسد که با سلاح ایمان و اراده و شهامت ، 
این غده های چرکین را از پیکر نظام جراحی کند . آیا سزاوار است که عده ای برای حیات 
دین و تقویت حاکمیت اسلامی و خدمت به مردم محروم، شبانه روز تلاش کنند و افراد 
معدودی با چپاول بیت المال مسلمین، حیثیت نظام و مسؤولان آن را به بازی بگیرند؟ ! آیا 
مردم کوتاهی در این امر را می پذیرند؟ نه تنها در نگاه مردم عدم قاطعیت مسؤولان با این 
مفسدان پذیرفته نیست، بلکه ملت ایران - همراه با خوشحالی وصف ناپذیری - مصلحان 
مفسد ستیز را مورد حمایت قاطع خود قرار می دهند؛ زیرا در دید مردم، نظام بر هر فرد و 

حزبی مقدم است .
برای حفظ نظام اسلامی است که مقام عظمای ولایت فرمودند: 

» این ]مبارزه با مفسدان اقتصادی[ را همه باید وظیفه خود بدانند؛ نه این که اگر دستگاهی 
با فاسد و مفسدی مقابله کرد، باز همان اهرم های فشار به حرکت در بیایند و جنجال و 

هیاهو کنند و دست و پای کسانی را که در این راه حرکت می کنند، بلرزانند .« 
باید به هیاهو کنندگان در این راه، با دیده شک نگریست . اگر اینان سر در کاسه فاسدان 
فرو نبرده اند و یا وامدار آنان نیستند، پس چرا در مسیر اصلاح مفسدان سنگ اندازی می 

نمایند؟
ما به عنوان مطبوعات که وظیفه رسالت و روشنگری حقایق را بر عهده دارند از مسئولین 
و ستادهای بازرسی خواهشمندیم برای مبارزه با مفسدینی که از پاکی و صداقت مردم سوء 
استفاده کرده و باعث بدبینی به نظام اسلامی و انقلاب می شوند ، آن هم در زمانی که 
دلاورمردان و سربازان غریب امام زمان ) عج ( در سخترین شرایط دل از خانه و کاشانه 
خود بریده و برای دفاع از حریم ولایت و حرم بی بی زینب کبری ) س( و دفاع از مذهب 
و مکتب اسلام وشیعه غریبانه دوش بر دوش ملائک بر آسمان پر می کشند تا نام اسلام 
و تشیع زنده بماند ، و برای باز پسگیری بیت المال و به اشد مجازات رساندن محکومین از 
هیچ عملی دریغ ننمایند و تمامی حقوق این مردم همیشه در صحنه را از این سودجویان 
مفسد باز پس گرفته و اجازه ورود مجدد این مفسدین را به پست های مهم  ندهند تا درس 
عبرتی برای همه منافقین سودجو باشد و مطمئن باشند حزب الله پشتیبانشان و دعای مردم 
بدرقه راهشان است .  البته ما به تمامی کسانی که در ادارات و نهادها و شوراها و ...مخلصانه 
به مردم و نظام مقدس جمهوری اسلامی خدمت می نمایند احترام گذاشته و دست تک 
تک آنها که کم هم نیستند را می بوسیم . قصد جسارت به این نیروهای عزیز را نداریم 
و در تلاش هستیم که با کمک مسئولین مربوطه افراد خادم از خائن تفکیک گردیده و 
آرامش و روحیه امیدواری به کشورمان برگردد . از مردم عزیز و صبورمان خواهشمندیم 
در این فضای غبارآلود و نامعلوم ، برای جلوگیری از به نا حق ریخته شدن آبروی افراد از 
اظهار نظرها و شایعات و نقل و انعکاس شنیده های بی اساس  خوداری نموده و در کنار 
آن گزارشات و مستندات و مدارک متقن خود را به تیم بازرسی ارائه نمایند تا ان شاء الله 
بازرسین ، مفسدین واقعی را شناسایی و به دستگاه قضا جهت صدور حکم نهایی و قطعی 
اقدام نمایند تا همه شاهد عدالت علوی نظام مقدس جمهوری اسلامی که بر خون هزاران 
شهید گلگون کفن نهاده شده باشیم  ، چون بحث عدل از مباحث گسترده و پردامنه در 
فرهنگ اسلام است، و چرا چنین نباشد که هر چه »هست« وامدار عدل »هستی بخش« 

است و فراخنای آسمان و محدوده زمین بر پایه عدل قرار گرفته است.

در اینکه »اخلاق« در حوزه پزشکی کشورمان تا حد محسوسی متزلزل شده و نیاز به یادآوری 
نقش این موضوع مهم در ساختار و بدنه علوم پزشکی هستیم شکی باقی نمانده است.

از تاکیدهای وزرای بهداشت گرفته تا اذعان مشهورترین پزشکان و اساتید بین المللی ایرانی 
که رفتار و اشــتباهات و تخلفات برخی از پزشکان کشورمان با بیماران را شایسته هیچ 

دفاعی بر نمی شمارند.
هر چند یادآوری »اهمیت اخلاق« در دانشگاه و دوره های بازآموزی و حرکت های فرهنگی 
شایسته ای همچون برگزاری کنگره ها و یادآوری گذشته پرشکوه »طبابت مسئولانه« 
کمک شایانی به حل مشکلات خواهد نمود اما آنچه در پایان تمایز میان » پزشک سالم « 

و » پزشک ناسالم و بی اخلاق « را ارزشگذاری می کند، علم حقوق و تمایز قانونی است.
قانون باید از توان لازم برای تادیب پزشــک متخلف برخوردار باشد تا بتوانیم از اکثریت 
جامعه پزشکی شــریف و اخلاق مدارمان حمایت لازم را به عمل آوریم. غیراز این اگر 
باشــد شهرت رفتار خلاف قانون و غیرمسئولانه ۱۰ درصد پزشکان نیز به واسطه رشد 
لوازم و ابزارهای ارتباطی، نمایه وسیعی از فساد ذیل روپوش مقدس پزشکی را در جامعه 
ایجاد خواهد کرد. علمای علم جامعه شناسی معتقدند »احساس ناامنی و بی عدالتی« از 
اصل زیست در یک محیط بی قانون نیز تاثیر عمیق تری بر آرامش روانی شهروندان بر 

جای می گذارد.
هفته ای نیست که مخاطبین ما تماس حاصل نکنند و از رفتار منفی برخی از پزشکان 
شهرستان  و بیمارستان های خصوصی و دولتی استان  شکایت نداشته باشند. اما در میان 
بغض و گریه و فریاد برآمده از نیاز به دادخواهی ، بیشترین دلگیری مردم از عدم اطلاع از  

نحوه رسیدگی به شکایت های پزشکی است.
چند نمونه : 

یکی از شهروندان مبارکه ای می گوید هفته ای قبل با هماهنگی و نوبت قبلی  فرزند چهار 
ماهه ام را جهت ختنه به  نزد دکتر گ..... بردم وقتی وارد مطب شدم مشاهده کردم منشی 
دکتر نوزادان را آمپول سِر کننده تزریق کرده و یکی  یکی آنها را نزد دکتر می برد . وقتی 
نوبت به فرزند من رسید ، دکتر  که اتاقی آشفته و کثیف داشت با عجله حلقه را قرار داد و با 
دادن کارتی که  شماره تلفن همراهش بر روی آن نوشته بود  ، گفت : نوزاد را به منزل ببرید 
و دو ساعت دیگر اگر خونی مشاهده کردید تلفن بزنید و او را مجدداً بر گردانید تا بخیه کنم . 
وقتی اصرار کردیم گه همین الآن بخیه کنید جواب رد شنیدیم . فرزند را به منزل آوردیم و 
دو ساعت بعد متوجه خونریزی شدید فرزندمان شدیم . سریع به مطب مراجعه کردیم و دکتر 
حلقه را خارج و بخیه نمود . مجدد به منزل باز گشتیم و دو ساعت بعد ) ساعت ۱۱ شب ( 
هنگام تعویض پوشک ، متوجه شدیم فرزندمان برای بار دوم  خونریزی شدیدی کرده است 
. ساعت ۱۱ شب به مطب مراجعه کرده و متوجه شدیم مطب تعطیل گردیده است . هر چه 
با تلفن همراه پزشک تماس گرفته و پیامک فرستادیم  جوابی دریافت نکردیم . سریع به 
اورژانس سینای مبارکه رفتیم که گفتند به بیمارستان محمد رسول ا... مراجعه کنید . با زحمت 
فراوان شماره تلفن همراه منشی را پیدا کردیم و ماجرا را توضیح دادیم . منشی ده دقیقه 

بعد تماس گرفت و گفت : دکتر می گوید نوزاد را به بیمارستان ببرید تا جراح او را ببیند 
. ساعت ۳۰ :۱۲شب به بیمارستان رسیدیم و بعد از نیم ساعت معطلی پزشک جراح بر 
بالین فرزندمان رسید و او را معاینه و مداوا کرد . ساعت ۲ نیمه شب به منزل برگشتیم و 
در ساعت : ۳:۳۰ دقیقه بامداد برای بار سوم متوجه خونریزی زیاد نوزادمان شدیم . به علت 
خونریزی شــدید و طولانی مدت فرزندمان سرد و بی رمق شده بود که نای تکان دادن 
چشــمان خود را هم نداشت . در این هنگام بیش از بیست بار به دکتر تماس گرفتیم و 
پیامک دادیم ، اما بی انصاف هیچ اعتنایی نکرد . با گریه و زاری به منشی تماس گرفتیم و 
ایشان هم که قلب درد داشت با ملاطفت ما را به مطب دعوت کرد و با تماس و خواهش از 
داروخانه شبانه روزی دو عدد آمپول منعقد کننده خون دریافت کرده و خودشان به مداوای 
فرزندمان پرداختند که نهایتاً ساعت 6 صبح خونریزی قطع گردید . صبح آنروز وقتی مردم 
محل و فامیل و همسایه ها قضیه را متوجه شدند ، هر کسی درد و دلی و شکوایه ای از 

این پزشک خاطی داشت . 
شــهروندی  می گفت : به دلیل تخلف همین پزشک ، مجبور شدیم فرزندمان را به اتاق 

عمل ببریم . 
شهروندی دیگر می گفت ۲۸ سال است به خاطر اشتباه و خطای  این دکتر ، شرمنده فرزندم 
هستم . چندین بار به متخصصان اصفهان مراجعه کردم ولی مشکل سالیانی است که ادامه 

دارد .!!!
شهروندی دیگر از کثیف بودن مطب این پزشک شکایت می کرد .

شهروندی دیگر از ویزیت گران این دکتر شکایت می کرد و می گفت اطباء دیگر شهرستان 
بابت ختنه ۸۰۰۰۰ هزار تومان دریافت می کنند اما این پزشک ۱۲۰ هزارتومان طلب می کند. 

شهروندی دیگر ........
سوالی که در این میان مطرح می شود این است که چرا با نظارت دقیق از رخداد چنین حوادثی 

جلوگیری نمی شود؟
آیا برخورد با این پزشک متخلف ، لحظاتی را که به این پدر و مادر و فرزند آنها تلخ کرده 

است، باز می گرداند؟
پزشکانی که برای جان بیماران ارزش قائل نمی شوند و با بی تفاوتی هایشان هر بار اتفاقی 

تازه برای بیماران ایجاد می کنند، چه پاسخی دارند؟
امید است که این حادثه آخرین آسیبی باشد که از سوی پزشکان  به بیماران وارد می شود.

این تنها یکی از چندین گزارشی است که از تخلفات پزشکی به نشریه عاشورائیان ارسال 
شده است؛ قصه دردآوری که معلوم نیست چندین و چند خانواده بیمار دیگر را اسیر خود 
کرده و رسانه ای هم نشده است؛ خطاهایی که به واسطه عدم اطلاع مردم از نحوه شکایت 
و رســیدگی به آن هیچ اقدامی صورت نگرفته اســت و صرفا رنجی بر رنج های جامعه 

عدالت خواه ایران می افزاید.
توصیه وزیر بهداشــت، حکایت از این واقعیت دارد که برخی از پزشکان متخلف ، کاملا 
شناخته شده و معرف جامعه پزشکی و مردم هستند. از همین رو، نیازی به شناسایی آنها 
نیست. اما آن طور که وزیر بهداشت تاکید کرده است، می بایست در انتظار خبرهای خوشی 
از برخورد با تخلفات پزشکان و جراحانی بود که با انواع تخلف مشغول خالی کردن جیب 
بیماران بوده و آرامش خانواده ها را به مخاطره انداخته اند و هنوز برای بازرسین و مسئولین 

شناخته شده نیستند .
 سئوالی که  در اذهان مردم و بیماران نقش بسته و برای شنیدن پاسخ آن لحظه شماری 
می کنند، این است که آیا بازار کسب و کار پزشکان متخلف برچیده می شود؟ رویایی که 

اگر محقق شود، نظام سلامت را دچار تحولی عظیم خواهد ساخت .
نشــریه عاشورائیان بر خود لازم می داند در شماره های آتی نحوه دادرسی و شکایت از 
پزشکان و کلینیک ها ، درمانگاه ها ، مراکز درمانی و بیمارستان های متخلف را به عموم 

مردم شهرستان آموزش دهد .

پزشک متخلف شهرستان مبارکه برخورد کنید !!!باید جلوی دزد را گرفت...! با ۤ

سامانه ی پیامک  : 30001281001617  / گستره توزیع : سراسر استان اصفهانشماره   شصت وچهارم / 4 صفحه  / جمعه 14  خردادماه  1395

دو هفته نامه 
خبری،  تحلیلی  و سیاسی

شهرستان مبارکه ما با هیچ کس عقد اخوت نبسته ایم...

سردار سلیمانی:

فکر انقلابی 15هزار کیلومترمربع خاک کشور را آزاد کرد نه تفکر لیبرال

هیچ چیز مردم رابه قدر این خوشحال نمی 
کند که نظام جمهوری اسلامی در راه احقاق 
حق عامه مردم، با زورگوها و مفســدها و 

زیاده خواه ها و مفت خوارها مقابله کند... باید جلوی دزد را گرفت...!
پایین  صفحه

  صــفحه 4

شما بیایید احکام الهی را اجرا کنید. باید 
قوانینی وضع بشود که حقوق محرومین و 
فقرا به آنها بازگردانده شود این وظیفه 

شماست ...

اینگونه حوادث، لزوم نظارت جدی بر پروژه ها را صد چندان می کند 
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سه هفته بعد از موضع گیری تند وتیز محمد جواد ظریف که گفته بود 
و  باشد«  دستش  توخالی  سند  یک  که  نکرد  مذاکره  ماه   30 »ایران 
چندی پس از اظهارات علی اکبر صالحی در همین باره که با واکنش 
رئیس جمهور مواجه شد، عباس عراقچی نفر دوم تیم مذاکره کننده 
هنوز  اروپا  بزرگ  »بانک های  که  جمله  این  گفتن  با  هم  هسته ای 
تعاملات خود را با بانک های داخل کشور آغاز نکرده اند« پا جای پای 
ولی الله سیف رئیس بانک مرکزی گذاشت. حالا مجید تخت روانچی 
دیگر عضو تیم مذاکره کننده هسته ای هم به این دومینوی در حال 
فراگیر شدن پیوسته و با گفتن اینکه »از اجرای برجام رضایت کامل 
از موفقیت آمیز نبودن  ناامیدی  نداریم«، روند نگرانی های فزاینده و 
اجرای برجام را  آن هم در داخل »تیم مذاکره کننده هسته ای ایران« 
کامل کرد،  البته تخت روانچی هم مثل عراقچی و ظریف، نوک پیکان 
انتقاداتش را به سمت واشنگتن گرفته و گفته که دولت امریکا آنطور که 
باید و شاید به وظایف خود در برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( عمل 
نکرده است. شاید اگر مخاطبان تیم مذاکره کننده مردم عادی بودند نه 

تجار و شخصیت های سیاسی همین 
مذاکره کننده  تیم  از  هم  را  اعترافات 

نمی شنیدیم.  
به این ترتیب حلقه اصلی تیم مذاکرات 
را  آن  پای  که  توافقاتی  علیه  برجام 
امضا کرده اند، طغیان کرده اند.  مجید 
تخت روانچی معاون وزیر امور خارجه 
به طور  برجام  ما  دید  »از  گفته است: 

کامل موفقیت آمیز نبوده است« و دولت امریکا آن طور که باید به وظایف 
خود عمل نکرده است و بانک های اروپایی مته به خشخاش می گذارند.  
در جمع  را  تلخ  اعتراف  این  حالی  در  روانچی  تخت  گزارش  بنابراین 
فعالان اقتصادی کرده است که چهار ماه و شش روز پیش در دیداری 
مشابه و در جمع هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی گفته بود:  به زودی همه 
تحریم ها لغو می شود و اجرایی شدن برجام همه تحریم های اتحادیه 
اروپا و امریکا، چه تحریم هایی که بر اساس دستورالعمل رئیس جمهور 
بوده و چه آنهایی که بر اساس مصوبه کنگره بوده، لغو می شود.  اما 
حضور این بار تخت روانچی در جمع هیئت نمایندگان اتاق تهران نشان 
از موضعی بود که شاید اگر مخاطبانش مردم عادی بودند، چنین نبود!

 تخت روانچی هفته گذشته در جمعی حضور پیدا کرد که نمی توانست 
موفقیت آمیز  از  هوشمندانه  بنابراین  بشمرد،  را  برجام  دستاوردهای 
نبودن برجام سخن گفت و افزود: به طور کامل از اجرای برجام رضایت 
نداریم و دلیل آن هم این است که دولت امریکا آن طور که باید به وظایف 
در نخستین همایش  نکرده است.  وی  برجام عمل  اجرای  در  خود 
تجاری مشترک ایران و ایتالیا در تهران در پاسخ به فعالان اقتصادی 
که وضعیت اجرای برجام به کجا رسید و چقدر از مشکلات اقتصادی 
را حل کرده است، گفت: در اجرای برجام محافظه کاری بانک های 

و  دارد  وجود  اروپایی  بزرگ 
همه چیز دست به دست هم 
داده تا به طور کامل در زمینه 
را  بانکی همکاری های لازم 

مشاهده نکنیم!
معاون وزیر امور خارجه ایران 
با بیان اینکه براساس گزارش 
صندوق بین المللی پول، ایران 
نوزدهمین اقتصاد بزرگ دنیاست، گفت: با توجه دولت به امر حضور 
سرمایه گذاران خارجی و قوانین موجود در کشور و اقتصاد مقاومتی در 
ایران امکان همکاری های خوبی با ایتالیا وجود دارد. معاملات دلاری 
سوئیفت وصل نشده است و مبادلات یورویی سوئیفت نیز به نوعی از 
سوی اروپایی ها پاسخ داده نمی شود، به نوعی می توان گفت طرف غربی 
در مذاکرات و توافقنامه به زیرکی هر چه تمام مذاکره کننده های ایرانی 
را سنگ و قلاب کرده است یا به نوعی دور زده است با این حال هنوز 
برخی از مسئولان در دیدار با مردم عادی علاقه وافری به نشان دادن 
موفقیت بزرگ برجام دارند.  همه می دانند که اغلب سهامداران بزرگ 
بانک های اروپایی اصالت امریکایی یا صهیونیستی دارند، بدین ترتیب 
برای مراودات بین المللی و نقل و انتقال پول به نوعی با یک کشور آن 
هم امریکا طرف هستیم که این کشور نیز به رغم توافق هسته ای و 
ایران به تمامی تعهداتش هنوز به وظایف خود در قبال  عمل کردن 

برجام عمل نکرده است.
بانک های اروپایی: 15میلیارد دلار جریمه را باید ایران بدهد
از سوی دیگر یک کارشناس امور مالی بین المللی که سمینار معرفی 
خارجی  سرمایه گذاری  جذب  جهت  را  ایران  اقتصادی  فرصت های 
در لندن برگزار کرده است، به »جوان« گفت: بانک های اروپایی به 

دنبال جریمه هایی هستند که به دلیل مراوده با ایران به امریکا پرداخت 
کرده اند.

وی که نخواست نامش فاش شود، گفت: امریکایی ها حدود 15 میلیارد 
دلار بانک های اروپایی را به دلیل مراوده با ایران در زمان تحریم جریمه 
کردند، حال که تحریم ها رفع شده است، بانک های اروپایی خواستار 
اخذ جریمه 15میلیارد دلاری که امریکا برای آنها وضع کرد، از ایران 

هستند.
وی گفت: شرط دیگر بانک های اروپایی برای بازگشت به ایران  آن 
است که طرف ایرانی باید تضمین دهد که اگر بعد ها این بانک ها به هر 
دلیلی در اثر مراودات مالی با ایران مورد جریمه امریکایی ها قرار گرفتند، 

ایران جریمه مذکور را پرداخت کند.
تا انتخابات ریاست جمهوری امریکا هیچ مراوده ای برقرار 

نمی شود
 از سوی دیگر ابوالقاسم حکیمی با بیان اینکه بانک های اروپایی ایران 
را سنگ و قلاب کرده اند، گفت: ما صادقانه به تعهدات خودمان در 
قبال 1+5 عمل کردیم، اما هنوز مشکل تعامل با بانک های اروپایی 
حل نشده زیرا اکثر سهامداران بانک های اروپایی، امریکایی ها هستند 
و این مورد از دید مذاکره کننده های هسته ای پنهان مانده است و چون 
بانک های امریکایی و اروپایی از سیاست های رئیس جمهور امریکا تأثیر 
می پذیرند، مقوله ارتباط بانکی ایران با دنیا تا انتخابات ریاست جمهوری 
امریکا به تعویق می افتد. استاد اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی با بیان 
اینکه کشورهای اروپایی با شک و تردید وارد معامله با ایران می شوند، 
گفت: از آنجا که انتخابات ریاست جمهوری در امریکا نزدیک است و 
بانک ها از سیاست رئیس جمهور جدید امریکا علیه ایران اطلاع دقیقی 
ندارند، بنابراین در ارتباطات بانکی با ایران از بیم جریمه های سنگین، 
محتاطانه عمل می کنند. این استاد دانشگاه با بیان اینکه کشورهای 
غربی از طریق اقتصاد قصد به چالش کشیدن انقلاب اسلامی ما را 
دارند، گفت: در اتخاذ سیاست های اقتصادی دولت، سیستم بانکی و 
وزارت اقتصاد کاملامًتناقض عمل می کنند و از یک بافت متجانس و 

هماهنگ برخوردار نیستند.

عباس عبدی از جمله تئوریسین های جریان اصلاحات است که بعضاً 
تحلیها و نظرات متفاوتی با آنچه رسانه ها و اشخاص اصلی جریان 
اصلاحات رسما اعلام می کنند، ارائه می کند. عبدی در مصاحبه با 
فارس درباره اتفاقات و رویدادهای انتخابات هفتم اسفند و برجام و 
حواشی آن مصاحبه و گفتگویی مشروح انجام داده که بخش هایی از 

این گفتگو را در ادامه می خوانید:
فرقی ندارد کدام فرد رئیس مجلس شود!

 ببینید! بحث اصلی ریاست مجلس برای من این است که طرفین 
خارج از مجلس به این تفاهم برسند، اما اینکه کدام انتخاب شود، 
دیگر فرقی ندارد. مهم این است که رئیس بدون تنش انتخاب شود.

برجام، تشتت فکری اصولگرایان را نشان داد
به نظر من ضربه ای که اصولگرایان خوردند نه لزوماً بخاطر مخالفت 
بلکه بیشتر به خاطر تشتت فکری آنها بود و اگر همه آنها یک صدا 
مخالفت می کردند می توانستند پیامی را به مخاطب برسانند، اما وقتی 
شما لیستی دارید که - نسبت به برجام به عنوان مهم ترین مسئله 
کشور از لحاظ عرصه عمومی - هیچ پیامی در آن مسئله را نمی رساند 
به  بی موضع نسبت  تا  تا مخالف  از موافق  لیست اصولگرایان  در  و 
برجام حضور دارد، چنین لیستی نمی تواند کسی را جذب کند، لذا 
برجام از این حیث مهم بود که تشتت فکری اصولگرایان را نشان داد 
و این تشتت به لیست شان منتقل شد و بنابراین مخاطب هم خیلی 

راحت از کنارش رد می شود.
در ذات برجام، نتایج مثبت نیست

من هیچ گاه درباره نتایج مثبت برجام که البته احتمالی است، تأکید 
نکردم و معتقدم اینکه برجام جلوی برخی اتفاقات منفی را می گیرد 
باید مورد تأکید ما باشد، حس عمومی که در این قضیه وجود داشت 
این است که برجام این موضوع را توانسته محقق کند، اما به نظر من 
آن نتایج مثبت در ذات خود برجام نیست در اتفاقی است که در ادامه 

در داخل کشور رخ می دهد.
آنچه شما درباره برجام صحبت می کنید یک متغیر عینی است، در 
حالی که متغیری ذهنی مردم ولو اینکه غلط باشد نسبت به برجام 
مثبت بوده و 80-85 درصد مردم از آن انتظارات مثبت داشته اند، 
اما غلط یا درست بودن این انتظارات بعداً خود را نشان خواهد داد؛ 
انتظاراتی که در ذهن مردم بود موجب شد که نگاهشان مثبت باشد، 

اما اینکه در عمل رخ دهد یا نه بحث دیگری است.
نمی توان گفت »به آنچه باید نرسیده است« بلکه بحث این است که 
انتظارات از برجام متفاوت از واقعیت آن بود، کاری که دولت کرد 
تمرکز  برجام  نباید خیلی روی  بود که  این  دادند،  تذکر  نیز  برخی  و 
کرد؛ درست است که نبود برجام یک مانع مهم برای تحول است، 
اما اگر این مانع هم برداشته شود اتفاقی نمی افتد، گرچه لازم است 

که برداشته شود.
گره زدن برجام به مسائل داخلی غلط بود

گره زدن برجام به همه این مسائل )از اقتصاد تا آب خوردن مردم( 
درست نبود، مثالی می زنم. ما در کشور مشکل نظام اداری داریم، این 
ربطی به برجام نداشته، مشکل فساد مسئله دیگری است که بخشی 

از آن بدون تردید به برجام ربط داشت، اما همه آن ناشی از برجام 
به خاطر  آن  از  بخشی  البته  که  داریم  برنامه ریزی  ما مشکل  نبود؛ 
متغیرهای اقتصادی به برجام مرتبط می شود، اما بنیان برنامه ریزی 
ربطی به برجام نداشت، بنابراین این مسئله از مشکلات استراتژیک 
ماست و دولت باید روی این موضوعات متمرکز می شد و برجام را هم 

در کنار آن پیش می برد.
ظریف در سیاست داخلی، محلی از اعراب ندارد

مطرح  زیباکلام(  )صادق  اصلاح طلبان  از  برخی  اخیراً  )سئوال: 
کردند که به جای آقای روحانی در سال 96، آقای ظریف کاندیدای 
انتخابات ریاست جمهوری شود.( این حرف ها را یک عده می زنند تا 
وقت شما را بگیرند. اصلاً رئیس جمهور شدن این گونه نیست که من 
و شما پیشنهاد کنیم. کسی که این حرف را زده مشخص است که از 

سیاست هیچ چیز نمی فهمد.
من نمی دانم آقای ظریف بیاید یا خیر، اما اصلاح طلبان صد درصد 
بین ظریف و روحانی، روحانی را انتخاب می کنند، یک درصد هم 
آشنایی  داخلی  در موضوع سیاست های  آقای ظریف  نداریم، چون 

ندارد و محلی از اعراب ندارد.
به احتمال قوی رأی خودش  و  بعدی هم می آید  آقای روحانی دور 
که  می کنند  حمایت  کسی  از  وقتی  اصلاح طلبان  می آورد.  هم  را 
روی یک نفر اتحاد داشته باشند. بدون تردید در برابر آقای روحانی 

نمی توانند روی هیچ فردی متحد شوند.
فتنه 88، آمپول آلوده بود!

اگر بخواهم قصه 88 را تمثیل بزنم، یک مقدار سخت می شود. شاید 
بیشتر مصداق آمپول آلوده بود هر چند ضعف داخلی هم برجسته 
از  و کل سیستم  نبود  انتخاب شد، مسیر درستی  که  بود. مسیری 
هر دو طرف وارد مسیری شدند که بسیار مستعد بود که کل حرکت 
جامعه را آلوده کرد. فرایندی که قبل از انتخابات بین دو طرف شکل 
گرفت ، منشأ اصلی اتفاقات بعدی بود. به همین دلیل من گفتم در 
اصلاح طلبی روش حتی از محتوا هم مهم تر است و شرط لازم آن 
که  روشی  بود.  آن  قبلی  اتفاقات  در  سال 88  اتفاقات  ریشه  است. 

انتخاب شد به اتفاقاتی رسید که بعداً به وقوع پیوست.
را  خودشان  آنها  است/  هاشمی  خانواده  نماد  فائزه 

خانواده می دانند
مشکل این است دیدار با خانواده زندانیان بهایی اگر از سوی خانم 
این دیدار منتشر نمی شد، شاید خیلی  از  یا عکسی  و  نبود  هاشمی 
اهمیتی پیدا نمی کرد، چون افرادی که در زندان هستند یک مدت 
آن ها  از  یک  هر  فکری  تعلقات  از  فارغ  و  می کنند  زندگی  باهم 
مسئله  کار  اینجای  تا  باشند  داشته  ارتباط  یکدیگر  با  است  ممکن 
خانواده اش  روی  بر  نیز  او  خود  وقتی  اما  نیست،  حساسیت برانگیز 
تأکید می کند وی نماد فرد نیست و خانواده مهم است و در مصاحبه 

اخیر خود نیز بیش تر از خانواده صحبت کردند.
مهم این است که آن ها خودشان را خانواده می دانند تا فرد. اگر خانم 
هاشمی روی خانواده اصرار دارد طبیعی است که وقتی یک کاری 
و  به خانواده اش منتسب می شود  آن  با  انجام می دهد، متناسب  را 
کسانی هم که با این مسئله مخالفت کردند، مسئله شان این نبود که 
چرا خانم هاشمی با بهاییان دیدار کرده است، بلکه مسئله شان این 

بود که چرا دختر آقای هاشمی این کار را کرده است.
لذا این مسئله بیش تر از اینکه به خانم فائزه هاشمی برگردد به »دختر 
آقای هاشمی« بازگشت می گشت، البته ممکن است برخی فرزندان 
صرفاً نظر خود را بگویند و کاری به پدرومادردار خود نداشته باشند، 
لذا وقتی آقای هاشمی از امیرکبیر کتاب می نویسد، خیلی با این اتفاق 

اخیر جمع شدنی نیست.

 

حسین موسویان از دیپلمات هایی است که طی 12 سال گذشته نام او 
با پرونده مذاکرات هسته ای ایران گره خورده است. او در دوران دولت 
اصلاحات، سخنگوی تیم مذاکره کننده حسن روحانی بود. او ارتباط 

گسترده ای با رسانه های داخلی و خارجی داشت.
پس از شکست مذاکرات هسته ای و تغییر دولت شائبه های فراوانی درباره 
برخی عملکرد های تیم مذاکره کننده سابق مطرح شد. سال 86 حسین 
موسویان توسط وزارت اطلاعات دستگیر شد. همان زمان برخی رسانه ها 
خبر دادند برخی اسناد محرمانه نظام از وی کشف شد و این ماجرا یک 
روال غیرمعمول بوده است. رئیس جمهور وقت و وزیر اطلاعات صراحتا 
از جاسوسی موسویان سخن گفتند اما در نهایت حسین موسویان که 
اتهامش فروش اسناد و اطلاعات به بیگانه بود به جرم »اخلال در امنیت 
ملی« محکوم شد. دادگاه، موسویان را به 2 سال حبس تعلیقی و 5 سال 
محرومیت از خدمات دولتی محکوم کرد. از ابتدای شروع به کار دولت 
آقای روحانی نیز نام حسن موسویان در برهه های زمانی مختلف مذاکرات 
هسته ای ایران و 1+5 مطرح بوده است. او که در حال گذراندن یک 
دوره مطالعاتی در دانشگاه پرینستون آمریکاست؛ از حامیان اصلی توافق 
هسته ای ایران و 1+5 بوده است. او هم در درون ایران و هم در خارج 
از ایران درباره ضرورت توافق هسته ای با 1+5 مصاحبه هایی انجام داده 
است. به دلیل ارتباطات بسیار نزدیک حسین موسویان با رئیس جمهور و 
تیم مذاکره کننده، برخی گفت وگوهای او در برهه های مختلف مذاکرات 

هسته ای را به عنوان مواضع دولت تلقی می کردند.
اخیراً گروهی از معاونان و مشاوران اوباما در درون کاخ سفید که اخیراً 
جنجال زیادی در مطبوعات و فضای کنگره به راه انداخته بودند، گزارشی 
از فعالیت های خود منتشر کرده اند که پرده از ابعاد اقدامات شان جهت 
ترویج و تبلیغ توافق هسته ای با ایران برمی دارد. گزارشی که دوباره نام 
حسین موسویان را بر سر زبانها انداخت. براساس گزارشی که خبرگزاری 
آسوشیتدپرس از واشنگتن منتشر کرده است، این گروه که ریاست آن را 
معاون مشاور امنیت ملی اوباما یعنی بن رودز بر عهده داشته است، نه تنها 
با برخی خبرنگاران برای تبلیغ توافق هسته ای با ایران در تماس بوده، بلکه 
حامی مالی بسیاری از مؤسسات رسانه ای و افراد مرتبط با این پرونده نیز 
بوده است؛ از رادیو عمومی ملی NPR گرفته تا رسانه های دیگر. البته 
در این گزارش نام یک ایرانی نیز مطرح شده است؛ در این گزارش، نام 
حسین موسویان، سخنگوی سابق گروه مذاکره کننده هسته ای ایران که 
هم اکنون در دانشگاه پرینستون آمریکا تدریس می کند؛ مطرح و ادعا شده 
از او در ازای حمایت از توافق هسته ای، حمایت مالی شده است. براساس 
این گزارش، این افراد و موسسات به  صورت مستقیم و غیرمستقیم از 

حمایت های مالی کاخ سفید دراین باره بهره برده اند.
 براساس این گزارش که پنجشنبه گذشته منتشرشده است، کاخ سفید 
مستقیماً اقدام به حمایت مالی از این افراد و مؤسسات رسانه ای نکرده 
اما با صندوقی به نام »پلاشرز« توافق کرده و همکاری مشترکی را آغاز 
کرده است که در نهایت هدف اصلی آن حمایت از سیاست های کنترل 
سلاح اوباما بوده است. هدف اصلی این صندوق، همان طور که در سایت 
آن نیز اشاره  شده است، »ایجاد دنیایی امن از طریق توسعه سرمایه گذاری 
در طرح هایی با هدف کاهش و درنهایت نابودی ذخایر هسته ای جهان 

است«. با این حال نقش پشت صحنه این صندوق، ایجاد تبلیغ برای توافق 
هسته ای با ایران بوده است و ارتباط نزدیکی نیز با بن رودز، فرد مورد 
وثوق اوباما داشته است. بن رودز نیز در گفت وگوی خود با نیویورک تایمز 
به  صورت مختصر به این همکاری اشاره و بیان کرده بود: »ما یک اتاق 
پژواک برای توافق هسته ای با ایران ایجاد کردیم و از گروه های خارج از 
کاخ سفید مانند پلاشرز نیز استفاده کردیم و این گروه کمک زیادی به 
ما کرد که پیام رئیس جمهور به  صورت مؤثری شنیده شود«. براساس 
گزارش سالانه موسسه پلاشرز، این گروه سال 2015 به رادیو عمومی 
ملی یعنی رادیو NPR به صورت مستقیم کمک کرده است تا گزارش هایی 
درباره امنیت ملی منتشر کند که در آن بر سیاست های سلاح هسته ای 
آمریکا و همچنین بودجه ها در این باره تأکید شود، به برنامه هسته ای 
ایران پرداخته شود و در عین حال به موضوعات مرتبط با امنیت هسته ای 
بین المللی نیز اشاره  شده و در راستای اهداف برنامه سلاح هسته ای 
دولت آمریکا باشد. در واقع به نظر می رسد این حمایت ها پوششی برای 
پیگیری هدف اصلی پلاشرز بوده است. رئیس موسسه پلاشرز 2 بار طی 
سال گذشته در برنامه های این رادیو حضور داشته و به حمایت از برنامه 
اوباما در قبال ایران پرداخته است. رادیو NPR تنها رسانه مهم آمریکا 
نیست که از حمایت های مالی  موسسه وابسته به کاخ سفید برخوردار 
شده است. در گزارش 33 صفحه ای این موسسه، نام تعداد دیگری از 
اندیشکده ها و موسسه های رسانه ای و افراد مختلف نیز برده شده که 
نام هرکدام از این موسسه ها با توجه به اقداماتی که انجام داده اند، جای 
تأمل دارد: انجمن کنترل تسلیحات 282 هزار و 500 دلار، اندیشکده 
بروکینگز 225 هزار دلار و اندیشکده شورای آتلانتیک 182 هزار و 500 
دلار کمک مالی از این موسسه دریافت کرده اند. آنها این منابع مالی را 
برای برگزاری جلساتی درباره تجزیه  و تحلیل مباحث ایران و همچنین 
جلسه با رسانه ها و انتشار گزارش های کارشناسی هزینه کرده اند. گروه 
پلاشرز همچنین تعداد دیگری از رسانه ها را نیز حمایت مالی می کند 
که از جمله آنها می توان به هافینگتون پست، نشریه سالن، گاردین وپرو 
پابلیک اشاره کرد. گروه های دیگری که کمتر به خاطر فعالیت های مرتبط 
با برنامه های هسته ای شناخته  شده اند هم با دریافت این کمک های مالی 
به میدان آمده و از برنامه اوباما حمایت کرده اند. لابی صهیونیستی جی 
استریت حدود 576 هزار و 500 دلار دریافت کرده تا از معامله هسته ای 
با ایران حمایت کند و بیشتر از 281 هزار دلار نیز به شورای ملی ایرانیان 
آمریکا با مدیریت تریتا پارسی تعلق  گرفته است.  اما آنچه مربوط به حسین 
موسویان است، یک رقم 70 هزار دلاری است به گونه ای که این موسسه 
به دانشگاه پرینستون 70 هزار دلار کمک مالی کرده است تا با این مبلغ 
از حسین موسویان، سخنگوی تیم مذاکره کننده حسن روحانی در دولت 
اصلاحات که هم اینک در این دانشگاه تدریس می کند، حمایت کند 
تا »تحلیل ها، انتشارات و مدیریت سیاست گذاری را در ارتباط با دیگر 
عناصر درگیر در مذاکره با ایران داشته باشد«. در واقع این کمک مالی 
برای حمایت موسویان از توافق هسته ای اختصاص داده شده است. 
اکنون با ادعایی که خبرگزاری آسوشیتدپرس مطرح کرده است؛ باز 
هم نام حسین موسویان به عنوان یک چهره جنجالی در مذاکرات 
دلاری  هزار   70 مالی  کمک  ادعای  است.  شده  مطرح  هسته ای 
آمریکا به حسین موسویان از جهات مختلفی قابل تامل است. بویژه 
اینکه در صورت صحت این ادعا، او از کشوری کمک مالی دریافت 
کرده است که یک سابقه مخاصمه طولانی مدت با ایران داشته و در 
موضوع پرونده هسته ای نیز این خصومت بارها دیده شده است. البته 
این ادعای خبرگزاری آسوشیتدپرس برای شخص رئیس جمهور ایران 
می تواند دردسرساز شود، چراکه در روزهایی که مراودات بانکی ایران با 
دلار، تقریبا منتفی شده است؛ ادعاهایی درباره کمک های چندده هزار 

دلاری آمریکا به نزدیکان آقای روحانی مطرح شده است!

گره زدن برجام به آب خوردن مردم، 
اشتباه بود

حق التحریر 70 هزار دلاری کاخ سفید به حسین موسویان  عباس عبدی تئوریسین جریان اصلاحات:
کاسبان تحریم و دلالان واقعی برجام!!

عضو تیم مذاکرات دولت خاتمی، جیره خوار آمریکا در دفاع از برجام

سریال اعترافات دولتی ها به بی نتیجه بودن برجام همچنان ادامه دارد  سایه روشن سیاست

»ابد و یک روز« تا رونمایی از دستاوردهای برجام! از ادعاي هاشمي تا حقوق ميليوني یك مدیر

به گزارش خبرگزاري فارس، اکبر هاشمي رفسنجاني رئیس هیأت 
مؤسس و هیأت امناي دانشگاه آزاد در مراسم سالگرد تأسیس این 
دانشگاه گفت: کساني هستند که در دانشگاه آزاد کار مي کنند ، حقوق 
هم نمي گیرند برخي به اندازه نیاز حقوق مي گیرند و برخي هم حق 
خودشان را مي گیرند ولي به کلي این کار در راه رضاي خدا و براي 

خدمت به مردم،  اسلام و مکتب اهل بیت صورت گرفته است.
ادعاي هاشــمي در حالي اســت که فیش حقوقي یکي از مدیران 
استاني این دانشگاه در سال گذشته حاکي از دریافت ماهانه حدود ۲5 
میلیون تومان دارد و قطعا این مبلغ در سال جاري افزایش یافته است.

از سوي دیگر باید توجه داشت وقتي این میزان دریافتي براي یک 
مدیر استاني است، قطعا مدیران رده بالاي این دانشگاه دریافتي هاي 

چندین برابر دارند.
حقوق ۲5 میلیون توماني یکي از رؤساي واحدهاي استاني دانشگاه 
آزاد در حالي است که چندي قبل رئیس این دانشگاه از زیان ده بودن 

تعدادي از واحدهاي دانشگاه آزاد خبر داده بود. 

پيش بينی جلد مجله تایم بعد از عقد قرار دادهای نفتی 
جدید ایران

آنچه که در قرار داد های نفتی جدید ایران مطرح می شود، به گفته 
تحلیلگران و اساتید دانشگاهی حوزه نفت، به نوعی شاهد بازگشتی 
به ۱۱۴ ســال گذشــته در صنعت نفت ایران خواهیم بود و این از 
دیدگاه رسانه های غربی بعد از عقد این قرار داد ها می تواند اینگونه 
بیان شود، که دولت کنونی به دوران قبل از اقدامات مصدق بازگشته 

است.
اهمیت موضوع به قدری است که پوستر زیر پیش بینی برای آینده 
جلد یکی از معتبر ترین نشــریات آمریکا»Time« می باشــد که 

»ملی«بودن صنعت نفت ایران را »شکست خورده« بیان می کند.
این نشریه معتبر آمریکایی با تیتری در بالای آرم تایم اشاره به اقدام 
دولت روحانی دارد که بازگشتی به ۱۱۴ سال قبل یعنی دوران قبل 

از» ملی شدن صنعت نفت« می باشد.
گفتنی است محمد مصدق، نخستین شخصیت سیاسی ایران است 
که در ســال ۱95۱ همان ســالی که صنعت نفت ایران ملی شد 

تصویرش بر روی مجله تایم قرار گرفت.

تایمز اسرائيل:
 آیت الله جنتی از اسرائيل و آمریکا نفرت دارد

این روزنامه صهیونیستی در گزارشی به انتخاب آیت الله احمد جنتی به 
ریاست مجلس خبرگان رهبری پرداخت و نوشت: 

او اصرار بر حجاب زنان دارد و نیازی به گفتن نیست که وی از اسرائیل 
متنفر است و از آمریکا هم متنفر است.

این رسانه اسرائیلی در ادامه به بخشی از اظهارات آیت الله جنتی در سال 
۲۰۰7 پرداخت و به نقل از وی نوشت: »ما یک نظام ضد آمریکایی 
هستیم. آمریکا دشمن ماست و دشمنان آمریکا هستیم. خصومت میان 

ما یک امر شخصی نیست. این یک مسئله اصولی است.«

هر دم از این باغ بري مي رسد؛
هند 4 مــاه پس از برجام نمي تواند بدهي هاي نفتي 

ایران را بپردازد
یکي از وعده هاي برجامي غرب، رفع تحریم هاي مربوط به درآمدهاي 

نفتي ایران بود اما اخبار از ادامه همین تحریم ها حکایت مي کند.
به گزارش واحد مرکزي خبر، ســفیر ایران در دهلي نو تصریح کرد: 
تحریم هــاي آمریکا همچنان مانع پرداخت بدهي هاي نفتي هند به 
ایران است و همین امر موجب شده بانک هاي اروپایي نسبت به انجام 
تبادلات در این زمینه بي میل باشــند. برجام از ۲7 دي ماه 9۴ اجرایي 

شده است.

قهرمان ملی کيست؟
گزینه اول:  »حاج قاسم سليمانی«

اوباما :
» او دشمن من است ولي من براي او احترام ویژه اي قایل هستم«. 

 جان کری : 
 » برای یکبارهم شده مایل هستم او را ببینم. «

گزینه دوم :  »محمد جواد ظریف«
جان کری : 

می توانید همیشه بیاد داشته باشید و با کمی آب و تاب برای نوه هایتان 
تعریف کنید. به آنها بگویید چطور با ظریف در یک اتاق نشســتید و 

باعث شدید او تسلیم باور و اعتقاد قوی شما شود.
نظر شما چیست؟!!
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در هفته گذشته ناگهان خبري به تیتر اول اکثر رسانه ها تبدیل شد؛ 
خبري مبني بر این که فائزه هاشمي به دیدار یک زن بهائي رفته 
از این  با بهائیان دیدار کرده است! فائزه در دفاع  و در منزل وي 
اقدام زشت خود، در گفت وگو با سایت ایران وایر گفته است نگاه 
یک  این  است،  بشر  حقوق  موضوع  بهائي ها  موضوع  این  به  من 
وظیفه انساني بود و باید به دیدن فریبا مي رفتم؛ آن ها هم باید مثل 
شهروندان ایراني از حقوق شهروندي برخوردار باشند. وي با کمال 
پررویي در مصاحبه با یورونیوز اضافه کرد: بارها گفته ام من زندان 
و  آشنایي  اسلامي سبب  زندان جمهوري  داشتم؛  را خیلي دوست 

ارتباطات با بهائیان شده است!
بازتاب این حرکت زشت و مساله انگیز دختر هاشمي در داخل و 
خارج بسیار متفاوت بود. رسانه هاي خارجي و فتنه گران داخلي از 
جمله شبکه هاي bbc و voa اقدام وي را شجاعانه دانسته، آن را 
ستودند. صداي امریکا در این باره گفت: وي قبلا نیز از بهائي ها 
که  کساني  تمام  و  خلق]منافقین[  مجاهدین  سازمان  طرفداران  و 
و  به عنوان »مردان  مبارزه مي کنند  ایده هاي خود  براي  ایران  در 
زنان بزرگ« نام برده است. سخنگوي جامعه بهائیان نیز با اظهار 
خرسندي و خوشحالي از این حرکت شوم، گفت: کم کم سد تعصب 
درباره بهائیان دارد شکسته مي شود. احترام به عقاید دیگران نشانه 
پیشرفت جامعه ایران است، مخصوصا از سوي کساني که متعلق به 
قشر مذهبي جامعه هستند. وي افزود: باید از شخصیت والاي فائزه 
هاشمي که باعث زنده ماندن روح بهائیان مي شود حمایت و تشکر 
کرد. از ایجاد یک اتحاد بین جامعه بهائیان و سایر اقشار جامعه واقعا 

خوشحالیم!
پدر  آقاي هاشمي  کارگزاران که  دبیر کل حزب  کرباسچي،  آقاي 
معنوي آن محسوب مي شود و دختران وي از اعضاي آن هستند، 
این دیدار را یک امر ساده دانست و گفت: مقصر اصلي رئیس زندان 
بوده که آن ها را در یک بند قرار داده است! اشتباه فائزه هم این بود 
که عکس گرفت و منتشر کرد! مغز متفکر اصلاح طلبان یعني دکتر 
سروش که پس از عمري خدمت به لاییک ها و بي دین ها و دریافت 
سر  به  بزرگ  شیطان  پناه  در  امروز  آمریکایي ها  از  سنگین  جوائز 
مي برد امروز با دادن مدال آزادگي به دختر هاشمي گفت: رفتن فائزه 
به دیدن بهائیان اقدامي پسندیده اخلاقي و انساني بود. پاسخشان 

هم به حملاتي که به ایشان شد شجاعانه و نکته سنجانه بود!
مورد  کشور  از  خارج  در  فائزه  زشت  اقدام  که  حالي  در  متأسفانه 
اعتراض  قرار گرفت در داخل کشور مورد  ایادي شیطان  استقبال 
چنداني واقع نشد به طوري که حضرت آیت ا... مکارم نسبت به این 
سکوت اعتراض کرده، گفتند: نمي دانم چرا در داخل اعتراضي نسبت 
به این حرکت زشت نشده است. ایشان سپس افزودند: این اقدام 
زشت از نظر قانوني جرم بوده و قابل تعقیب است و باید پیگیري 
از آن ها به  این فرقه، دشمنان اسلام  تاریخ حیات منفور  شود. در 

عنوان یکي از ابزارها استفاده کرده اند.
آقاي هاشمي در اقدامي منفعلانه و ملایم اظهار داشت فائزه کار 
اتخاذ  با  تمام  پررویي  با  فائزه  ولي  کند.  باید جبران  و  بدي کرده 
موضعي طلبکارانه گفت: پشیمان نیستم و خلافي نکرده ام؛ من کار 
خطایي نکرده ام که بخواهم مخفي بماند یا نگران باشم. پرسیدند 
خطایي  کار  من  دارد؟  اشکالي  چه  بگیرید  گفتم  بگیریم؟  عکس 
نکرده ام و عادت به مخفي کاري هم ندارم. خانواده ما اصلا این 
طوري هستند. این دیدار خیلي چیز عادي و معمولي و مساله پیش پا 
افتاده اي است،  آدم دیدن دوستش مي رود و موضوع این بود و غیر از 
این نبود. آقاي هاشمي و کلا ما هم اولین بار نیست تحت فشار قرار 
مي گیریم؛ سال هاي قبل را نگاه کنید فشارهاي شدیدتر از این هم 
بوده است. حالا نمي دانم چه نتیجه اي مي گیرند، ولي چیز جدیدي 
نیست به نظر من یک عکس العمل غیر منطقي است. این موج هم 
مي گذرد من نگران نیستم. نگذشت هم مهم نیست باید هزینه داد.
درباره این اقدام زشت نکاتي وجود دارد که توجه به آن ها لازم است.

۱. همواره یکي از شگردهاي روباه پیر و امریکا براي مهار قدرت ها 
و متوقف کردن پیشرفت ادیان الهي مانند اسلام، فرقه سازي بوده 
است؛ آن ها در اهل سنت، فرقه وهابیت را به وجود آوردند و در جهان 
تشیع فرقه بهائیت؛ بنابراین فرقه بهائیت فرزند نامشروعي است که 
از رحم دولت انگلیس متولد شده است. این فرقه سازي ها مي تواند 

به وحدت ملي و همدلي ملت ها و دولت ها آسیب بزند.
دروغ، همه  به  مي کنند  فریب کاري سعي  و  تدلیس  با  بهائیان   .۲
خوبي ها و آن چه را که مشتري مي پسندد به فرقه بهائیت نسبت 
با همه  که  کنند  معرفي  گونه اي  به  را  دین مجعول خود  و  دهند 

ادیان توحیدي و غیر توحیدي سازگار باشد.  از نظر آن ها یک بهائي 
مي تواند یهودي باشد یا مسیحي یا مسلمان و حتي غیر موحد. مهم 
آن است که به آیین و راه و رسم بهائیت پایبند باشد. آن ها با این 
شگردها افراد را به سوي خود جذب مي کنند و بعد از آن به تدریج 
از دین واقعي اش جدا مي کنند. آن ها سعي مي کنند دین جعلي خود 
منابعشان  به  ولي هنگامي که  کنند  معرفي  دین همه خوبي ها  را 
مراجعه مي کنید مي بینید که گفته هاي آن ها با محتواي منابع آن ها 

بسیار فاصله دارد.
۳. برخي تصور مي کنند که دیدار فائزه با بهائیان امري کاملا اتفاقي 
و  عادي  دیدار  یک  حد  در  را  آن  مي کنند  سعي  درنتیجه  و  بوده 
بي ارزش جلوه دهند؛ در حالي که این دیدار از سوي خود بهائیان 
بسیار با ارزش تلقي شده است. بي تردید این اقدام از سوي دختر 
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام و فردي که پدرش در سلک 
روحانیت قرار دارد براي آن ها بسیار مهم است و مي تواند در تبلیغ 
بهائیان،  از راهبردهاي همیشگي  باشد.یکي  این فرقه گمراه مؤثر 
نفوذ در دستگاه هاي حکومتي است تا بتوانند هم از سرمایه سیاسي 
و اعتبار آن ها استفاده کنند و هم از قدرت و پول آن ها براي پیشبرد 
فرقه انحرافي شان بهره ببرند؛ چنان که وهابیت با نفوذ در دربار آل 
سعود توانست با پشتوانه هاي سیاسي و دلارهاي آن چناني تا حدودي 
گسترش پیدا کند. درست به همین دلیل است که دیدار دختر یک 
آیت ا... و رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با چند نفر بهایي 
مورد استقبال جامعه بهائیان قرار گرفته است. بي تردید این حرکت 
شوم در میان جوانان غیر مذهبي و کساني که این فرقه مخوف را 

نمي شناسند، مي تواند نوعي تبلیغ به حساب آید.
۴. حمایت هاي استکبار جهاني از زنان بهائي مانند شیرین عبادي در 
سال هاي گذشته و اعطاي جایزه صلح نوبل به وي نیز در راستاي 
اهداف فوق صورت پذیرفته است. دور از انتظار نیست که در سال 
جاري یا سال آینده این جایزه به خانم فائزه هاشمي تعلق گیرد و 
وي بیش از پیش مورد حمایت هاي استکبار جهاني به سرکردگي 

امریکا قرار گیرد.
5. حکمت حمایت استکبار جهاني به رهبري امریکا، روباه پیر یعني 
انگلیس، و حمایت هاي مالي عربستان سعودي از فرقه بهائیت در 
ساخت معابد و تأمین بودجه آن ها و حمایت هاي سیاسي و حقوقي 
این فرقه  این که  از جمله  نهفته است  از آن ها، در نکات متعددي 
انحرافي منکر وجود حضرت بقیة ا... الاعظم مي باشد و فرد خبیثي 
امام زمان معرفي مي کند! روشن است  ا... را به عنوان  نام بهاء  به 
وقتي کساني اصل وجود امام زمان)عج( را منکر باشند دیگر مساله 
نمایندگي و نیابت عامه آن حضرت که ولایت فقیه باشد معنایي 
نخواهد داشت؛ بنابراین حمایت استکبار جهاني و نوچه هاي داخلي 

آن ها از این فرقه ضاله مي تواند در راستاي اهداف سیاسي باشد.
6. البته این گونه دیدارها فوایدي هم دارد و آن این که حقیقت افراد را 
بیش از پیش روشن مي کند و پرده نفاق را از چهره آن ها بر مي گیرد. 
زماني درباره افرادي مانند دکتر سروش مي بایست با هزار زحمت و 
بحث و مناظره حقیقتشان افشا مي شد اما امروز با ورود به سلک 
حامیان بهائیت و جامعه بهائیان و رسانه هاي استکباري نقطه ابهامي 
براي کسي باقي نمي ماند. از این به بعد باید این افراد را در زمره 

حامیان بهائیت به حساب آورد.
با  فائزه  کردن  هم بند  در  زندانبان  گردن  به  تقصیر  انداختن   .7
سران  از  که  است  گناهي  از  بدتر  عذر هاي  از  و....  بهائي  زنان 
ندارد  بعدي  هیچ  البته  و  مي شود  صادر  اصلاح طلبان  رفته  آبرو 
زنان در  با  از مدتي، همانند تصاویر منتشر شده خاتمي  که پس 
ایتالیا آن تصاویر را فتوشاپي بدانند! اشکال کار در این است که 
انتشار عکس ها مانع تکذیب خبر مي شود به ویژه این که این خانم 
حاضر به تکذیب نیست و آن را افتخار خود مي داند و گرنه امکان 
تکذیب آن از طریق فتوشاپ خواندن آن براي فریب افکار عمومي 

بعید نبود.
۸. دردناک تر از همه، سخن حضرت آیت ا... مکارم شیرازي است 
اقدامات زشت سکوت کرده اند.  که چرا خواص در برابر این گونه 
هاشمي  خانواده  از سوي  که  کارهایي  هزارم  اگر یک  راستي  به 
در  هم  باز  مي گرفت  دیگري صورت  خانواده  از  مي گیرد  صورت 
داشت؟!  جایگاهي  حوزویان  از  خواصي  و  سیاسي  خواص  میان 
از  و  آیند  هوش  به  اندکي  بي بصیرت  خواص  این  امیدواریم 
محبت هاي کورکننده اي که چشم و گوش ها را کور و کر مي کند 

دست بردارند. 
قاسم روان بخش

آیت ا... محسن حيدري نماینده منتخب مردم خوزستان 
در مجلس خبرگان رهبري در همایش خودکفایي بیش از ۳۴۰۰ 
مددجوي کمیته امداد در شهر اهواز در سخناني در خصوص علل 
محرومیت، فقر و بیکاري مردم استان خوزستان ۴ عامل را عامل اصلي 
این مشکلات معرفي کرد و با اشاره به وقوع جنگ تحمیلي و ۸ سال 
دفاع مقدس، بمباران بسیاري از شهرهاي این استان را یکي از این علل 
برشمرد و اظهار کرد: متاسفانه در ۸ سال دفاع مقدس لطمات بسیاري 
به مردم استان خوزستان و شهرهاي این استان وارد شد و هزاران نفر 
از مردم این استان به واسطه جنگ تحمیلي خانه و کاشانه خود را از 
دست دادند. وي یکي دیگر از عوامل تشدید کننده فقر در این استان را 
اجراي طرح هاي ملي کشاورزي در دولت هاشمي رفسنجاني موسوم 
به دوران سازندگي عنوان کرد و افزود: متاسفانه در یکي از این موارد، 
دولت سازندگي ۱۰۰ هزار متر از زمین هاي مردم را به واسطه احداث 
صنایع نیشکر گرفت و آن ها را از زمین هایشان بیرون کرد و این در 

حالي است که تعداد اندکي از مردم آن منطقه توانستند در صنایع نیشکر 
جذب شوند.آیت ا... حیدري ادامه داد: آقاي دولتمرد و تهران نشین! مردم 
خوزستان بیش از ۲۲ هزار شهید تقدیم این نظام کردند و جانانه در 
برابر سلطه صدام و صدامیان ایستادگي کردند. لذا باید به داد مردم 
خوزستان برسید. آیت ا... حیدري اضافه کرد: امروز در شرایطي هستیم 
که متاسفانه مردم ۱۰ شهر از شهرهاي استان خوزستان به واسطه 

مشکلات معیشتي آواره شده اند؛ آیا این تکریم مردم است؟!

جواد کریمی قدوسی در نطق میان دستور خود در جلسه علنی مجلس 
)۲7 اردیبهشت 95( گفت: راهبرد دشمن و منافقین در این ایام متوجه 
این است که شرایطی مشابه زمان امیرالمومنین برای امت اسلام و 
رهبری معظم آن به وجود آورند؛ دورانی که خود حضرت همیشه از 
آن به تلخی یاد می کردند اما با وجود این ملت پرورش یافته در مکتب 
نهج البلاغه و امام و رهبری، چنین شرایط شومی دیگر بر اسلام تحمیل 
نخواهد شد. وی از هاشمی رفسنجانی به عنوان یکی از خواص عبرت 
آموز در انقلاب اسلامی نام برد و اظهار داشت: زمانی از مردان آقای 
هاشمی شنیدم که می گفتند در سال ۸۴ استحاله کامل انقلاب به وقوع 
می پیوندد و آنها خود را برای آن روز آماده می کردند که عملا نظام 

امامت را به سلطنت و امپراتوری هاشمی و فرزندانش تبدیل کنند.
را  ما  ایران  مردم  گفتند  شما  نزدیکان  قبل،  چندی  نشنیدید  مگر 
می پرستند؟ شما در دوران طولانی به دنبال سلب شهامت و جرأت 
ملت در برابر دشمنان و به ویژه آمریکا بودید. آقای روحانی که می گوید 
آمریکا کدخدا است، شاگرد مکتب شماست و این گونه مسائل را در 
محضر شما آموخته است.آقای هاشمی! ضربه شما به انقلاب، اسلام و 
ملت از ضربه منافقین ابتدای انقلاب کمتر نبود. منافقین، جان دلدادگان 
انقلاب اسلامی را گرفتند و آنها را ترور کردند و شما در فتنه ۸۸ و بعد 
از آن به آبروی انقلاب، روحانیت و شهدا ضربه زدید و گناهی مرتکب 

شدید که توبه پذیر نیست.
وی افزود: آقای هاشمی! شما پشت سر کلمه اسلام و امام موضع 
خصمانه می  گرفتید و به آبروی شهدا و مسلمین ضربه می زدید و آنها 
)منافقین( نیز زیر آیه شریفه »فضل الله المجاهدین...« خون مظلومین 
و مسلمین را می ریختند. آقای هاشمی! شما در دورانی که شبیه دوران 
علی )ع(  است، مقابل معارف نهج البلاغه و حجت الهی در عصر غیبت 
ایستادید و تشابه زیادی میان عملکرد شما و برخی صحابه پیامبر مکرم 
اسلام است که مقابل امیرالمومنین ایستادند. آقای هاشمی! شما و 
مردان تان و بعضی از فرزندان تان آمریکای جنایتکار و انگلیس خبیث را 
فرشته نجات می دانید و عملا با شعار مرگ بر آمریکا و استکبار مخالفت 
کردید و بعضی از فرزندان شما عملا با دست پرورده انگلیسی ها )فرقه 

ضاله بهائیت( طرح دوستی برقرار کردند و می گویند ما خانوادگی اینگونه 
هستیم. آقای هاشمی! شما بودید که فتنه ۸۸ را رهبری کردید تا به 
اساس ولایت و امامت انقلاب ضربه بزنید. سالیان زیادی برنامه ریزی 
کردید که علمای بلاد و بعضی از مراجع تقلید را در حمایت از جایگاه 

ولایت و مصداق آن دچار تردید کنید.
وی افزود: آقای هاشمی! شما با تمام وجود خود در انتخابات اخیر در 
مقابل آرمان های انقلاب اسلامی که مصداق آن وحدت ملی و شورای 
نگهبان بود ایستادید و به آنها جسارت کردید. در انتخابات اخیر گفتید 
مردم کار را تمام می کنند و آنچه که وعده اولیای الهی است کار شما و 

مردان تان در این انقلاب تمام شده است.
نماینده مردم مشهد در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: آقای 
هاشمی! شما بودید که در امور داخلی و سیاست حکومتی که راهبرد 
ایجاد اختلاف بین اصولگرایان و ایجاد وحدت بین عناصر فتنه را دنبال 
می کردید. شما نماد تفکر مدیریت اشرافی هستید و مدیرانی با این 
ویژگی تربیت کردید و قطب اسلام ناب شهدا و ملت نجیب، قطب 
مدیریت جهادی هستند که هزاران هزار بسیجی آماده شهادت تربیت 
کردند. آقای هاشمی! اسلام و روحانیت نمی  گذارند شعله های پرفروغ 
جهاد در راه خدا کم فروغ شود و مصداق این مجاهدت امروز شهدای 
مدافع حرم و بصیرت عالی این ملت است و شما در این ایام نقطه مقابل 
آنان تلاش کردید تا از جامعه اسلامی جهاد زدایی کنید و مجاهدان 

شریف این میدان را افراطی، عقب مانده و تندرو معرفی کنید.
وی افزود:  آقای هاشمی! ارادت و ایمان مردم به اسلام و روحانیت یا 
عملکرد شما ذره ای خدشه دار نمی شود و حساب شما را مدت ها قبل 
از حساب انقلاب و شهدا جدا کرده اند. بخش زیادی از توان این ملت 
که در چارچوب دولت ها فراهم شده بود صرف فتنه و دوقطبی کردن 
جامعه و انحراف در ارزش ها و فضیلت ها کردید و عملا باعث مشکلات 

معیشتی امروز شدید.
کریمی قدوسی در پایان، به هاشمی رفسنجانی توصیه کرد تا دست از 
ایجاد زحمت برای انقلاب بردارد و افزود: شما امروز دوست و یار انقلاب 

نیستید، شر مرسانید. کار تمام شده، فرصت نجات هم باقی نیست .

معارف  اندوخته  به  خداوند 
جوادی  آیت الله  حضرت 
آملی )دام ظله( برکت بدهد. 
به  که  نیست  کسی  ایشان 
یا  کند  قضاوت  سادگی 
باید  دهد.  هشدار  و  حکم 
وقتی  کرد  خطر  احساس 
آقای  با  دیدار  در  ایشان 
سه  را  غیرت  قرآنی  فرهنگ  »در  می دهد  هشدار صریح  عارف 
غیرزدایی  می دهند؛  تشکیل  غیرزدایی  و  هویت  معرفت،  عنصر 
به این معنا است که اجازه ندهیم بیگانه به حریم ما نفوذ کند و 
را در حریم  بیگانه  خودمان هم در کار دیگران تجسس نکنیم. 
نیست.  سازگار  غیرت  با  شدن  غیر  حریم  وارد  و  دادن  راه  خود 
با وجود  الهی است،  از نعمات و مواهب  کشور غنی و برخوردار 
این همه منابع غنی در داخل کشور، واردات برخی کالاها که در 
در  و  مدیریت  دلیلی جزسوء  دارد،  وجود  آن  تولید  امکان  کشور 

را  بیگانگان  نفوذ  راه  که  ندارد... کسانی  بی غیرتی  موارد  برخی 
از  می گشایند  کشور  روی  به  سیاسی  یا  و  اقتصادی  فضای  در 
غیرت اقتصادی و یا سیاسی برخوردار نبوده و دیوث هستند.« 
اکنون سؤال مهم که به همه ارادتمندان اسلام و انقلاب بلکه 
حتی دوستداران وطن برمی گردد این است: با جریان بی غیرت 
و  شبکه سازی  مشغول  که  اقتصادی  و  سیاسی  و  فرهنگی 
یعنی همین  باید کرد؟  است، چه  و سرمایه اندوزی  حزب سازی 
نکنیم-  را  عملگی شان  و  نباشیم  بی غیرت ها  آن  جزو  ما  که 
اینکه  یا  است  برخی رجال غافل می کنند- کافی  متأسفانه  که 
همه صاحبان غیرت انقلاب و اسلام و کشور، مسئولیتی بزرگ 
انتقال  متوجهشان است که به سینه بی غیرت ها بکوبند و مانع 
عفونت آنها به جامعه و سیاست و مدیریت و فرهنگ و اقتصاد 
شوند؟ شاید یک مفهوم انقلابی بودن و انقلابی ماندن که طی 
قرار  تأکید  مورد  انقلاب  معظم  رهبر  سوی  از  اخیر  ماه   ۸-7
می گیرد و سخنان آیت الله جوادی آملی نیز در تداوم آن است، 

همین مسئله است.

آقاي دولتمردِ تهران نشین، به داد مردم خوزستان برس!

آقای هاشمی! آقای روحانی که می گوید آمریکا کدخدا است،
 شاگرد مکتب شماست!

راز هشدار حکیمانه آیت الله جوادی آملی درباره دیاثت 
سیاسی در دیدار با آقای عارف

انتقاد شدید از دولت سازندگي و سیاست هاي دولت

در حاشيه ديدار دختر هاشمی رفسنجانی با بهائيان مطرح مي شود  سایه روشن سیاست

پرش از غيرت، ممنوع!احیای فرقه ضاله؛ نقشه راه غرب برای مقابله با تشیع

چهار بار توقیف یک هفته نامه منتقد دولت در ۳ سال گذشته، اعتراض 
مدیر مسئول این نشریه را برانگیخت.

حمیدرســایی درباره خبر توقیف هفته نامه 9 دی نوشت؛ این هفته نامه 
که تاکنون سه بار توسط دولت یازدهم توقیف شده بود، برای بار چهارم 
در عمر ســه ســاله این دولت توقیف شد. این هفته نامه که در سه بار 
گذشته نیز به دلیل انتقاد از عملکرد دولت، انتصاب های اتوبوسی، بیکار 
کردن دانشمندان هســته ای، ریخت و پاش مالی در هزینه کرد دفتر 
رئیس جمهور و انتقادات صریح از توافقنامه های ژنو، لوزان و وین )برجام( 
توقیف شده بود، با طی مراحل قضایی در دادگاه، هر سه بار تبرئه و رفع 
توقیف شده است. اکنون اما چند روز بعد از پایان دوره نمایندگی مدیر 
مسئول هفته نامه 9 دی و در حالی که مجلس شورای اسلامی عضو 
ناظر در هیئت نظارت بر مطبوعات ندارد، ترکیب دولتی هیئت نظارت بر 

مطبوعات، برای بار چهارم این هفته نامه را توقیف کرد.
براساس پیگیری های صورت گرفته مدیر مسئول این هفته نامه از عوامل 
معاونت مطبوعاتی و دبیرخانه هیئت نظارت بر مطبوعات، دلیل توقیف 9 
دی به مطالب درج شده در شماره های اخیر هفته نامه 9 دی باز می گردد. 
براساس این گزارش از نظر وزارت ارشاد، درج سخنان هشدارآمیز آیت الله 
جوادی آملی در دیدار با محمدرضا عارف که این مرجع تقلید در آن تأکید 
کرده بودند »کسی که بیگانه را به کشور راه می دهد »دیوث سیاسی« 
اســت و انتخاب تیتر »سیاستی که عین دیاثت است« یکی از دلایل 

توقیف 9 دی عنوان شده است.
همچنین یکی از جرایم 9 دی، درج یادداشتی با عنوان »قانون شکنی 
با ژست حقوق دانی« به چاپ رسیده که در آن با اشاره به دعوت رئیس 
جمهور از مینو خالقی به عنوان منتخب نمایندگان مجلس، اعتراض شده 
و آورده شــده بود: »حسن روحانی حقوقدان با به سخره گرفتن عملی 
نظر نهاد عالی ناظر انتخابات، برخلاف شأن خود و جایگاهی که در آن 
قرار دارد، این منتخب رد صلاحیت شده را به نزد خود در دیدار منتخبان 
دولتی مجلس آینده فراخوانده... این رفتار روحانی البته نشان می دهد که 
او برای اهداف سیاسی اش، حد یقفی قائل نیست. این اولین باری نیست 
که روحانی حقوقدان به این صراحت قانون را نقض کرده و جلوی آن 
می ایستد. او پیش از این نیز بارها نشان داده که قانون را به شرط چاقو 
قبول دارد. به شرطی که قانون نظر وی را تمکین کند اما هرجا که قانون 
وی را رد کرد، باید با برخورد گاز انبری در ملأ عمومی، به اسم قانون با 

قانون برخورد نمود.«
از دلایل جالب توقیف 9 دی، اعتراض این هفته نامه به بازدید سوار بر 
خودروی خارجی و نیم میلیاردی روحانی در روز کارگر از شرکت مپناست! 
در این یادداشــت که با تیتر »حداقل در روز کارگر، خودروی ملی سوار 
شوید« به چاپ رسیده بود آمده است: »شاید روحیه ایشان به سمت و 
سوی اشرافیت در حال حرکت است و خدای ناکرده غرور و تکبر مانع 
پیاده شدنشان از لندکروز شده و کارگران را در حدی ندیده که به خاطر 
آنها بخواهد سختی پیاده شــدن از خودرو را به جان بخرد. به هر حال 
امیدواریم اگر این فرضیه هم صحیح است، لندکروز ایشان اندکی خاکی 
بوده باشد که یک بار به اشتباه این حس به کارگران دست نداده باشد که 

رئیس جمهورشان خاکی و مردمی نیست.«
جالب اینجاست که رئیس دولت یازدهم در طول سه سال گذشته همواره 
از لزوم نقد سخن گفته تا جایی در نمایشگاه مطبوعات سال گذشته از 
لزوم نقد امام مسلمین هم سخن گفت و ادعا کرد: دولت، قوه قضائیه، 
مجلس و حتی »امام مســلمین« هم باید نقد شود. روحانی همواره از 
تحمل منتقدان نیز سخن می گوید اما تاکنون به دلیل 5۰ بار استفاده از 
الفاظ نامناسب نسبت به منتقدان، کارنامه خوبی از خود به یادگار نگذاشته 

است.

گســترش نگرانی حاميــان دولت از تشــدید رکود در 
پسابرجام

عملکرد ناموفق دولت در زمینه اقتصادی، محافل اقتصادی و رسانه ای 
حامی دولت را نگران کرده است.

خبرگزاری اصلاح طلب ایسنا با اشاره به پُز کاهش تورم از سوی مسئولان 
دولتی، از قول حجت الله میرزایی اقتصاددان نوشت: کاهش قیمت کالاها 
و خدمات مصرفی در اردیبهشت نسبت به فروردین نشانه دوران رکود 
اقتصادی است. تورم منفی در کنار شاخص هایی مانند تعطیلی بنگاه های 
اقتصادی و... نشــانه های خوبی نبوده و بیانگر آن هستند که تولید در 

وضعیت رونق اقتصادی قرار ندارد.
این مدرس دانشکده اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی، همچنین بیان 
کرد: با توجه به این شــرایط، گرچه تاکنون سیاست های مقابله با تورم 
دولت موفق بوده اســت، ولی لزوماً ادامه این سیاست ها به نفع اقتصاد 

کشور نیست و ممکن است به تعمیق رکود دامن بزند.
همزمان روزنامه دنیای اقتصاد ضمن ستایش از توافق برجام نوشت: »در 
پی این موفقیت بزرگ همه انتظار گشایشی جدی در زمینه های اقتصادی 
داشتیم؛ زیرا از یک طرف تحریم های جدی برداشته می شد و از طرف 
دیگر دولتی توانمند را در حیطه توافق هســته ای آزموده بودیم. ولی به 
نظر می رسد آن گونه که فکر می کردیم در حیطه اقتصاد اتفاق نیفتاد و 
روند امور حاکی از آن اســت که در آینده نیز چنین نخواهد شد. در ابتدا 
مواردی از انتظارات و عدم توفیق ها را مرور کنیم با ذکر این مهم که برای 
راهگشایی در بستر اقتصادی بیشتر بر مشکلات تمرکز خواهیم کرد. این 
دولت نتوانسته برنامه ای برای رشد اقتصادی ارائه دهد تا مردم و جامعه 
کسب و کار بدانند که چه آینده ای در پیش رو دارند. این بی برنامگی به 

چه دلیل به وجود آمده است؟



امام جمعه مبارکه :
بدنبال اخبار، حوادث و شایعات مطرح در موضوع 

تخلفات شهرداری و تقاضاهای مکرر مبنی بر اعلام 

موضع اینجانب، چند مطلب را متذکر می شوم :

1 - این حق مردم است که از عملکرد مسئولين مطلع 

باشند، مردمی که در شرایط سخت، 

- مومنانه زندگی می کنند 

- آبرومندانه، روزگار می گذرانند 

- و آگاهانه و بصیرانه در صحنه بوده اند، هستند 

و خواهند بود 

حق دارند بدانند مسئولین چه می کنند و منتخبین 

آنها چگونه نظارتی دارند؟ 

2 - شفاف سازی و گزارش دهی، باعث برچیده شدن فضای 

تهمت و شایعه میشود که خود دوستان شورا قرار است پس 

افراد  از طی شدن مراحل قضایی و روشن شدن وضعیت 

مربوطه، طی بیانیه و یا گزارش شفاهی مسائل را برای افکار 

عمومی بیان نمایند

3- آنچه توقع ما و مردم است، برخورد جدی با افراد مجرم و 

خطاکار و احقاق حقوق مردم و بیت المال است که نتیجه این 

اقدام و برخورد قاطع و بدون اغماض، عائد خود شهرداری 

و باعث جلب اعتماد و همکاری بیشتر مردم خواهد شد.

4 - بعضی از تخلفات مطرح شده، مربوط به گذشته است و 

نیاز به بررسی و تحقیق عمیق و کارشناسی دارد 

5 - بنده از مدتها قبل، از طریق مقامات شهرستان، 

هم در جریان مسائل قرار گرفتم و هم پیگیر مسائل بوده ام 

اما شرعاً و قانوناً بخاطر روشن نبودن پرونده، اظهار نظری 

نکردم.

از  پرونده،  این  روشن شدن وضعیت  با  مایلند  مردم   -  6

یکسو، مجرمین احتمالی به اشد مجازات محکوم شوند و 

از سوی دیگر پاکان و بی گناهان، تطهیر و مبرا شوند و این 

فضای تهمت و افترا و شایعه از جامعه جمع شود. 

7 - اینگونه حوادث، لزوم نظارت جدی بر پروژه ها را صد 

چندان می کند. 

عملکردها، حضور جدی حراست  بر  بیشتر شورا  مراقبت 

مشورت  از  گرفتن  كمك  دادها،  قرار  بر  شهرداری 

دستگاه های امنیتی و قضایی، دفتر امام جمعه و... 

و  کارفرما  این  است،  بیشتر  سود  دنبال  پیمانکار 

دستگاه های نظارتی هستند که باید مراقب اوضاع 

باشند .

8 - گله گی بنده بعنوان مدیر فرهنگی شهرستان 

است  این  اجتماعی،  فرهنگی  نهاد  دهها  متولی  و 

و  فرهنگی  خدمات  برای  باید  گاهی  ما  چرا  که 

اجتماعی مان لنگ مبلغ کمی باشیم و عذر بیاورند 

که نداریم و اگر یک جا هم مبلغ ناچیزی اختصاص 

دادند با رسانه ای کردن آن و به شیوه های مختلف 

نهادهای فرهنگی را تخریب کنیم اما در کنارش از ریخت 

و پاش میلیاردی ابایی نداشته باشیم.

و  دینی  جامعه  یک  مدیران  برای  است  بد  خیلی  این 

انقلابی .

9 - در پایان به همه شما مومنین و مومنات توصیه اکید 

می نمایم که به شدت پرهیز کنید از نقل شایعات و تهمت 

قیامت  نگران  که  که یک مسلمان شیعه  است  ها. حیف 

خود است از روی ناآگاهی و غفلت دچار حق الناس شود 

و بخواهد آبروی یک مومنی را به ناحق ببرد .

شایسته  گناه،  بی  اما  است،  مجازات  مستحق  مجرم، 

ملاحظه و پرهيزكاری.

روایت سردار باقرزاده از عمق پیوند ایران با حضرت سیدالشهداء )ع(؛ پرچم جمهوری 
اسلامی ایران همانند پرچم یاحسین است.

سردار سید محمد باقرزاده فرمانده کمیته جستجوی مفقودین ستاد کل نیروهای مسلح 
با اشاره به تصویری از رزمندگان عراقی که پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران را در 
از رزمندگان عراقی درحال مبارزه  امروز در خبرها دیدم گروهی  دست داشتند نوشت: 
باگروه های تکفیری و داعشی و بعثی پرچم مقدس کشور عزیزمان را با افتخار برافراشته 

کرده و به عنوان کشور مدافع مظلومان بر سر دست گرفتند. 
این واقعه مرا به یادخاطره ای در زمان صدام ملعون انداخت؛ روزی درجریان اعزام گروه 
تفحص شهداء به شلمچه عراق، دوستان، بیرقی را که نام مبارک امام حسین)ع( برروی 

آن منقوش بود را بر روی خودرو نصب کرده بودند.
افسر بعثی صدامی در دروازه ورودی مرز شلمچه خودروی بچه ها را متوقف کرد و گفت: 
این بیرق یاحسین را بیاورید پایین! یکی از دوستان در جواب گفت: چرا مگر چه اشکالی 
دارد، او با عتاب تکرار کرد و گفت: بیرق یاحسین بیاورید پایین! دوست ما دو باره تکرار 
کرد و گفت؛ مگر چه ایرادی دارد؟ امام حسین علیه السلام که خودش درعراق دفن است، 

بردن این علم به داخل خاک عراق چه اشکالی دارد؟

دراین لحظه افسر بعثی جمله ای گفت که نشانه ای است از عمق پیوند ما با سیدالشهداء 
و البته جایگاه و وزانت پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران. او با ناراحتی گفت: قد رفع 
علم جمهوریه الاسلامی علی اراضی العراق/ یعنی؛ بردن این پرچم یاحسین مثل این 

است که شما پرچم جمهوری اسلامی را در سرزمین عراق برافراشته کردید! 
آری امروز نمی دانم آن افسر خبیث بعثی کجاست، ولی شاهدیم جوانان عراقی از موضع 
حق شناسی و سپاس گزاری نسبت ملت و رهبر انقلاب اسلامی و شهدایی که در دفاع از 
ملت مظلوم عراق و حرم معصومین)ع( تقدیم نمودیم، اینگونه پرچم کشورمان را برافراشته 

کردند، چراکه می دانند این بیرق همانند پرچم یاحسین است/ یاحسین ادرکنا.

نمایی که پیش رو دارید، توسط رسانه های »تروریست های تکفیری سوریه« منتشر 
شده و یکی از شهدای »مدافع حرم« را به تصویر کشیده است. محل عکس برداری، 

رودخانه ی »العاصی« واقع در منطقه ی عملیاتی »جسرالشغور« است.
داریم  اعتقاد  که  آبی  آب.  پهنه ی  بر  حرم«،  »مدافع  شهیدِ  است  آرمیده  زیبا  چه  و 
مهریه ی مادرِ صاحبِ حرم است. نه… شاید باید این گونه می نوشتم: آب مهریه ی 

خودِ »صاحب حرم« است.
هدیه به روح پاک و مطهر و بلندپرواز شهدای مدافع حرمِ حضرت زینب)سلام الله 

علیها( و امام حسین و حضرت عباس )علیهما السلام( صلوات 
*  اللهم صل علی محمد و آل محمد و عجل فرجهم *

ي وَ جَعَلَني  مِنَ الْمُکْرَمین27َ  ةَ قالَ یا لَیْتَ قَوْمي  یَعْلَمُون26َبِما غَفَرَ لي  رَبِّ قیلَ ادْخُلِ الْجَنَّ
) سرانجام او را شهید کردند و ( به او گفته شد: »وارد بهشت شو!« گفت: »ای کاش 
قوم من می دانستند که پروردگارم مرا آمرزیده و از گرامی داشتگان قرار داده است!«

آیات 26 و 27سوره یاسین                                        ) مرتضی حقانی مبارکه(

»امیره حازم ابوکمیل« از یک سال گذشته که مادرش در گذرگاه بیت حانون از سوی 
رژیم صهیونیستی بازداشت شد بازی های کودکانه خود را کنار گذاشته و وظایف مادر 

را در رسیدگی به 6 خواهر و برادر کوچک خود برعهده گرفته است.
»نسرین حسن« مادر امیره که مبتلا به سرطان بود برای درمان خود مجبور به سفر 
به کرانه باختری شده بود اما از سوی صهیونیست ها و به بهانه همکاری با گروه های 
مقاومت در گذرگاه بیت حانون در غزه بازداشت شد. به واسطه فداکاری امیره، دیگر 
خواهران و برادران وی طعم بی مادری را کمتر احساس کرده اند اما امیره در این یک 
سال سختی های زیادی کشیده به ویژه آنکه پدر امیره هم بیمار و خانه نشین است. 
رسانه های غرب این خبر و تصاویر را سانسور کرده اند تصورکنید اگر این حادثه در یکی 

از کشورهای وابسته به غرب رخ می داد، غرب چگونه به آن واکنش نشان می داد!

را  برخي مدیران دولتي، تعجب رسانه ها و مردم  انتشار فیش حقوقي  دو هفته پیش، 
برانگیخت؛ در جامعه اي که متوسط دریافتي ماهانه یک کارمند بیش از ۲میلیون تومان 
نیست، حقوق ۸7 میلیوني یک مدیر دولتي رقمي غیر قابل باور و توجیه ناپذیر بود؛ اما 
موشکافي و واکاوي چرایي پرداخت چنین رقم هاي نجومي در این گزارش مورد بحث ما 

نیست.
5 سال از جنگ خانمان سوز در سوریه مي گذرد؛ جنگي که از آغاز آن جمهوري اسلامي 
ایران براي دفاع از جبهه مقاومت، دولت و ملت سوریه در کنار آنان ایستاد و شهداي زیادي 
را هم در این راه تقدیم کرد؛ شهدایي که اگرچه با عنوان »مستشار« به سوریه اعزام شدند، 
اما نقشي فراتر از این نام ایفا کردند و سرانجام جان عزیز خود را نیز در راه دفاع از حریم 

اهل بیت)ع( فدا کردند.
خط تخریب رزمندگان ایرانی و در کنار آن ها مجاهدین افغانستانی، پاکستانی، لبنانی و ... از 
همان ابتداي حضور در سوریه آغاز شد و یکي از بزرگ ترین اتهام ها به شهدا این بود که 

آنان در ازای دریافت پول و امکانات ویژه رفته  و می جنگند!

در این راستا براي شفاف سازی اذهان عمومي، فیش حقوقي ۳ تن از شهداي اخیر را 
که در سوریه به شهادت رسیده اند، منتشر کرده و مقایسه و قضاوت را برعهده مخاطب 

گذاشته است.
نکته مهم در باز نشر فیش هاي حقوقي این است که به اذعان و تاکید خانواده محترم این 
شهدا، نه تنها حق ماموریت های متعارف به این عزیزان پرداخت نشده بلکه آنان نیز هیچ 

توقعي از مسؤولان نداشته و شهادت همسران و فرزندانشان را معامله اي با خدا می دانند.
انتشار فیش حقوقي این شهدا که یکي از آن ها  - شهید کابلي- پس از بازنشستگي به سوریه 
اعزام شد، شاید بار دیگر تعجب افکار عمومي را برانگیزد؛ اما این بار نه به خاطر حقوق هاي چند 
ده میلیون توماني، بلکه حقوق هاي چندصدهزارتوماني تا معلوم شود این افراد براي مادیّات 
پای در چنین میدانی گذاشتند و یا به قول مرحوم اخوان ثالث: اینان بنا به گفته استاد رفته اند...

فیش حقوقی این سه شهید به قرار زیر است:
فيش حقوقي شهيد کابلي/ مبلغ دریافتي: 1 ميليون و 641 هزار و 983 تومان
فيش حقوقي شهيد حسين مشتاقي/ مبلغ دریافتي: 939 هزار و 577 تومان
فيش حقوقي شهيد محمد بلباسي/ مبلغ دریافتي: 939 هزار و 577 تومان

ashoraian@mihanmail.ir   . . . . . . . . . . . . . . . . . . : پست الکترونیک
h.ebrahimi02@gmail.com   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . : ایمیل سردبیر
طراحی و صفحه بندی : . . کانون آگهی و تبلیغات نگارستان مهر -  4745 5242

صاحب امتیاز و مدیر مسئول :  . .   محمدتقی کاویان
سردبیر : . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . حسن ابراهیمی

آدرس مکاتباتی : . .  مبارکه، صندوق پستی 84815/1617

تلفن : . . . . . . . . . . . . . . . . .   1382 5240 - 031
فکس : . . . . . . . . . . . . . . . .   1617 5240 - 031
سامانه پیامک :  . . . . . . .30001281001617 دو هفته نامه عاشورائیان شهرستان مبارکه

4ما با هیچ کس عقد اخوت نبسته ایم …

سید عزیزالله ، ای یاسین عشق                  مرد افغانِ علی  آیینِ عشـق
همـچو مجنون در پی دیدار یار                  عاشقِ آواره از شـهر و دیـار  

چون علی  ای شیر شرزه در نبرد                 شیعۀ بی سرزمین ، آزاده مرد       
ای دلــت گــرم پنــاه زینـبی                  تر کن از جام بلا امشب لبی
کین شب آخر تو را رنج است و درد                  نوبت وصل تو گشت ای شیعه مرد
امشـب آخـر بار دیـدارت دهـند                 فرصـت دیدار با یـارت دهند
باده نوش از کـوثر سـرخ حسین                 تا ببینی آنچه را نادیده عیـن
نوبت وصل است و وقت رفتنت                  در میان بستر خون خُفتَنـت 
ای کشیده دار خود عمری به دوش                   این شب آخر، شب عیش است و نوش

گشته خون از روی و مویت منجلی                 نوش می کن از خم چشم علی    
مدت زمان زیادی نیســت که در صف شــهدای مدافع حرم ســوریه، نام »تیپ 
فاطمیون« شنیده می شود. گروهی خودجوش که با رسیدن خبر تجاوز تکفیری ها به 
حرم سیده عقیله حضرت زینب)س( به سمت سوریه رهسپار شدند. با بازگشت اولین 
پیکرهای شهدای مدافع حرم تیپ فاطمیون، تعدادی زیادی از جوانان افغانستانی 
برای رفتن به سوریه اعلام آمادگی کردند. همین امر موجب شد که مدتی بعد تیپ 
فاطمیون به لشــکر ارتقا یابد. »فاطمیون« امروز در مبارزه با تکفیری ها در صف 

نخست جنگ ایستاده  است. 
مردم شهرستان مبارکه روز چهارشنبه 5 خرداد ماه پیکر شهید »سید عزیزالله حسینی« 

را از روبروی مسجد جامع مبارکه به سوی محله قهنویه تشییع کردند.
پیکر این شهید افغانستانی مدافع حرم در نهایت در گلزار شهدای  محله قهنویه  در 

کنار دیگر هم رزمانش آرام گرفت.
شهید حسینی از رزمندگان لشکر فاطمیون بود که در نبرد با تروریست های تکفیری 

در سوریه به فیض شهادت نائل آمد.
طی سال های اخیر پیکرهای ده ها تن از شهدای افغانستانی مدافع حرم در شهرهای 

مختلف ایران تشییع و تدفین شده است.

مراسم دانش آموختگي، تحلیف و اعطاي درجه سردوشي دانشجویان دانشگاه 
افسري و تربیت پاسداري امام حسین)ع( پیش از ظهر دوشنبه با حضور حضرت 

امام خامنه اي فرمانده معظم کل قوا برگزار شد.
در مراســم نظامي این چنیني روال معمول بر این است که در هنگام سخنراني 
فرمانده معظم کل قوا، تمام حاضرین در میدان به حالت نظم نظامي و »خبردار« 
حضور مي یابند و بیانات سخنران را مي شنوند، با این حال در جلسه دوشنبه مقام 
معظم رهبري پیش از آغاز سخنراني خود با لحني صمیمانه از حاضرین خواستند 

جلوي جایگاه جمع شده و راحت بنشینند.
ســخنراني رهبر معظم انقلاب در این مراسم حدود 35 دقیقه به طول انجامید؛ 
علي رغم اصرار سرلشــگر جعفري فرمانده کل ســپاه براي جلوس ایشــان بر 
روي صندلي، مقام معظم رهبري این موضوع را نپذیرفته و به صورت ایســتاده 

سخنراني کردند.

   اتفاقي نادر در مراسم سخنراني رهبر معظم انقلاب در 
دانشگاه امام حسين)ع(

سربند یازینب ، عباس دمشق  ام کرد
اینگونه حوادث، لزوم نظارت جدی بر پروژه ها را صد چندان می کند 

اطلاعیه ستاد نماز جمعه مبارکه پیرامون مواضع امام جمعه محترم  در موضوع شهرداری و حوادث و شایعات مطرح در جامعه

به بهانه انتشار تصویری از برافراشتن پرچم 
جمهوری اسلامی توسط رزمندگان عراقی

دختربچه 12 ساله فلسطینی با وظایف سنگین مادریمدافع حرم آرمیده در مهریه صاحبِ حرم

فیش حقوقی 3 شهید مدافع حرم

اماما ، گرچه 27 سال است در سوگ تو دلشکسته و عزا داریم... اما انتخاب به حق و شایسته فرزند برومندت 
» سید علی عزیز« که باعث عزت و افتخار اسلام است را به رهبری انقلاب اسلامی  گرامی میداریم.

 نمایندگان مجلس خبرگان باانتخاب آیت الله جنتی به ریاست این مجلس،نشان 
دادندکه به مصداق آیه شــریفه »ومن یکفربالطاغوت ویؤمن بالله فقداستمســک 

بالعروة الوثقی«عمل کرده اند.
 برجام یعنــی : آفتاب تابــان! فتح الفتوح! گشــایش اقتصادی! پایــان دوران 
ســختی معیشت! رونق کســب وکار! سرازیرشدن سیل ســرمایه گذاران خارجی 
به ایران! برطرف شــدن سایه شوم جنگ ازســرمردم! نزدیک شدن به تورم تک 
رقمی،عبورازرکوداقتصادی! پایان دوران بیکاری! بازگشت دارایی های مسدود شده! 

و...خداوکیلی کدام یک از این شعارها عملی شد /
 باسلام ازهیئت بازرسی مستقر در شهرداری مبارکه عاجزانه خواستاریم فقط به 
شهرداری مبارکه اکتفا نکرده و دیگر ارگان ها و شهرداری های منطقه را هم مورد 

بازرسی قرار دهد.باتشکر مرادی از زیباشهر
 باتلاش های پی درپی دولت پیرمردها و راســتگویان و عبوراز رکود و رشــد 6 
درصدی اقتصادی ، ۳ واحد نساجی بعد از ۳۰ سال سابقه در مشهد با ۱۲۰۰ پرسنل 

هم تعطیل شد.
 کنار پل بوداغ آباد دارند یک ویلا می ســازند چه کســی به آنها مجوز ساخت 

داده !!؟
 سلام با تشکر از تیم بازرسی و همه کسانی که پیگیر مبارزه با مفاسد اقتصادی 

و اداری در شهر هستند خداوکیلی نگذارید حق مردم پایمال شود
 از امام جمعه شهرســتان حاج آقا محمدی که در خطبه های نماز جمعه درباره 
تخلفات رخ داده در شهرستان روشنگری کردند کمال تشکر را داریم و امیدواریم 

همه مسئولان همانند امام جمعه از حق و حقوق مردم کوتاه نیایند.صالحی
 از مسئولان مربوطه خواهشمندیم درباره فسادهای مالی اخیر شهرستان به رده 
های پایین اکتفا نکنند و بدون ملاحظه هرکسی سهمی در این فساد داشته را به 
مجازات برســانند و به قول رهبر انقلاب درباره قاچاق که فرمودند وقتی میگوییم 
قاچاق منظورمان کوله برهای ضعیف لب مرز نیســت بلکه منظورمان قاچاقچیان 
بزرگ است که با کانتینرهای زیاد قاچاق وارد میکنند درباره فساد نیز همین رویه 

را خواهشاً دنبال نمایید و به دانه درشت ها هم رسیدگی کنید.
 می کشم تا حق را ببذیرد اگرچه کراهت داشته باشد . به خدا سوگند باکی ندارم 
که بر مرگ وارد شــوم یا مرگ به ســویم أید  . اجرتان باخدا . با تشکر و سپاس 

ابراهیم ایرانپور مبارکه 

با کانال تلگرام
نشریه  عاشورائیان 
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